
 

Protokoll fo rt vid styrelsemo te 
IFK Mariefreds Innebandysektion 

Datum: 2024-06-04 

Plats och ort: Hammarens IP, Mariefred] 

Närvarande: Malin Sjöö, David Norman, Lasse Kjellgren, Fredrik Borgö 

Frånvarande: Kerstin Furustig 

  

 

§ 1 Mötets öppnande 

 Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
  

§ 2 Val av mötesfunktionärer 

 Styrelsen beslutar 
att till sekreterare välja David Norman. 
 

  

§ 3 Fastställande av dagordning 

 Styrelsen beslutar 
att fastställa dagordningen. 
 

  

§ 4 Föregående protokoll 

 David Norman föredrog föregående protokoll. 
Styrelsen beslutar att godkänna föregående protokoll från Styrelsemöte 23 april 2024 och lägga det 
till handlingarna. 

  

§ 5 Ekonomi 

 Fredrik Borgö påbörjar ifyllnad av budgetark och budget beslutas på nästa styrelsemöte. 
Rapport från kassör Kerstin Furustig.  
I kassan finns just nu ca 75 500 SEK.  

  

§ 6 Verksamhetsrapportering 

 Serieanmälan inskickad av Malin Sjöö. 
Bollskola: Inga uppgifter om förändringar. Ingen ledare finns ännu. Behöver kollas upp. Prel 
träningstid lördagar kl 11-12. 
PF17: Grön C 
PF15/16: Blå C / Grön A 
PF13/14: Ingen verksamhet 
PF11/12: Blå A 
PF09/10: Röd 
Tidigare P07/08: Herrjunior  
A-lag: Herrar Div 3 
 

§ 7 Övriga frågor 

  
Träningstidsbokningar.  
Säsongen börjar v 33. Vill man börja tidigare får man höra av sig till Pia Bohman. Träningarna håller 
på till 31 maj. Avboka om vi slutar innan. (22-23 november är Hammarens Idrottshall bokad för 
annat. 
Måndagar och onsdagar 16:30-22:00 
Lördagar 9-11 träningstid, därefter matchtider. 
Herrlaget spelar matcher på fredagar. 
Mariefredsskolan lördagar kl.11-12:30 
Malin Sjöö skissar på ett förslag som vi tar upp p nästa styrelsemöte. 
 
Matchbokningar.  
Kommer ut runt midsommar. Malin sköter domartillsättning och meddelar Pia träningstider och 
domartider.  
 



 

Förfrågan från Åkers IF ang. sarg.  
Hänvisa till fotbollssektionen och Magnus Lundström. 
 
Potentiellt samarbete med Assist kring material 
Malin har pratat med Assist. Prisförslag kommer. Malin återkommer till styrelsen så snart förslag 
inkommit. 
 
Årsmöte Södermanlands Innebandyförbund 
25 augusti. Malin Sjöö och Lasse Kjellgren deltar från IFK Mariefred. 
 

  

§ 8 Nästa sammanträde 

Nästa möte: 29 juli kl. 19:00. 

 

  

§ 9 Mötets avslutande 

 Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 

   

Vid protokollet  Ordförande 
David Norman  Malin Sjöö  

  
 

 


